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Referat fra afdelingsbestyrelsesmøde i afdeling 23 
 

Dato 
 

14.09.2023 Deltagere Bent Olsen, Gerda Bachmann, 
Irene Ratjen, Laura Fenge, Frank 
Sørensen 

Inviterede Alle afd. 23 
bestyrelsesmedlemmer 

Fraværende  

 
Emne Uddybning af emne/beslutning 
Referent 
 

Laura Fenge 

Siden sidst Referat fra sidste møde er godkendt. 
 

 Konstituering af den nye bestyrelse. 
Ved årets afdelingsmøde d. 31/8 trådte 
medlem Keld Damkjer af, hvorefter 
Irene Ratjen blev valgt ind. Vi byder 
Irene velkommen i bestyrelsen, og er 
glade for hendes deltagelse. 
Irene har sagt ja til at blive bestyrelsens 
nye kasserer. 
Laura har overtaget posterne, som 
repræsentant hos vand- og 
varmeværket. 
 

 Opfølgning på vores afdelingsmøde 
2023: 
Ift. storskrald har alle beboere 
modtaget en seddel i deres postkasse 
med telefonnr. og 
hjemmesidehenvisning til RenoSyd, 
hvor man kan bestille gratis afhentning 
af storskrald. 
Petanquebane: Den grønne afdeling 
har gjort indsigelse i anlæggelsen af en 
petanquebane, da vi først skal drøfte 
anlæggelse af denne på 
markvandringen i oktober. 
Handicap p-pladser: Administrationen 
har tilbagemeldt, at disse vil blive 
anlagt i løbet af oktober dette år. 
Nye døre/vinduer: En opgangsdør der 
piber vil blive tjekket efter ved en årlig 
gennemgang. 



 

 
 
 

DOMI Bolig  ∙  Tornøegade 12  ∙  8300 Odder  ∙  Telefon 70 27 97 97  ∙  www.domibolig.dk 

 Tørregården: Der blev anmodet om nye 
tørresnore, da størstedelen manglede 
eller hang meget løst. De er kun blevet 
fikset en smule, og vi afventer at der 
bliver opsat det fulde antal. 
 

 Æbledag 2023: 
Flere frivillige, samt 
bestyrelsesmedlemmerne vil kokkerere 
søde sager med afdelingens æbler til 
dagen. 
Gerda, Irene og tidligere medlem Keld 
vil hjælpe med kaffebrygning. 
Derudover vil bestyrelsen dække op til 
hygge. 

 
På mødet  Dato for året julekomsammen ligger d. 

13/12 kl. 15. 
 

 Hvis beboerne har kommentarer til den 
kommende gennemgang af vores 
grønne arealer, skal man være hjertelig 
velkommen til at lægge en seddel i 
fælleshusets postkasse. Så vil vi tage 
sedlerne med til gennemgangen. 

 
Næste møde Næste bestyrelsesmøde ligger d. 15.11.23. 

 
 


